

Protokoll SGBF styrelsemöte 2015-04-21

Plats: Deltaskolan, Handen

§1. Närvarande

Närvarande är Thomas, Hans, Tommie, Joel, Teimor.

§2. Justerare

Till justerare utses Hans samt Joel.

§3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll

Inget särskilt att notera.

Protokollet läggs till handlingarna.

§4. Ekonomisk rapport

I tillgångar har förbundet 528 645:- och resultatet är 349:- vilket är vad vi har att röra oss med fram till juni. Det lutar alltså åt att förbundet kommer notera ett negativt resultat.

Rapporten läggs till handlingarna.

Styrelsen beslutar att flytta över 400 000:- till ett räntebärande sparkonto med fria uttag. Hans får i uppdrag att hitta en bank som uppfyller kraven fria uttag samt omfattas av statliga insättningsgarantin. Den statliga insättningsgarantin gäller inte för juridiska personer men anses vara en kvalitetsfaktor.

§5. Beslut om uppbörd av medlemsavgift år 2015/2016

Hans föreslår att uppmaning om inbetalning av medlemsavgiften skickas till medlemsklubbarna, som ska betalas in senast sista juni.

Styrelsen beslutar att medlemsavgiften skickas ut snarast.

§6. Bidragsansökningsläget

Joel berättar om SDF-bidraget. Vi måste skicka in relevanta handlingar för att kunna ta del av detta.

Styrelsen beslutar att Joel gör ansökan.

§7. Avstämning Djurgården 11 april

Landskampen innebar vissa ansvarsfördelningsproblem. I samband med landskampen hölls även MSM, vilket resulterade i färre matcher än förväntat.

Som lärdom skickar vi i framtiden in ansökningar om tävlingsdatum i god tid.

§8. Ingen Rotterdamsgala den 6 juni pga Mikaelas Lauréns proffsgala (alt. ett samarrangemang?)

Förslaget lyder att galan arrangeras i samband med Mikaelas proffsgala i Eriksdalshallen. På grund av gällande regler måste de båda galorna skiljas åt.

Styrelsen beslutar att Joel hör sig för om Mikaela är intresserad av ett sådant arrangemang.

§9. Utlysande av årsmöte och sökande efter styrelsemedlemmar (ev. ny ordförandekonferens?)

Styrelsen beslutar att årsmötet preliminärt kommer hållas 22 september.

Styrelsen beslutar att hålla en ordförandekonferens.

§10. Info om kurs i hjärtstartning

Narva anordnar en kurs i hjärtstartning och bjuder in styrelsens medlemmar att delta. Om det faller väl ut kan SGBF uppmuntra medlemsklubbarna att hålla dessa kurser.

§11. Diplomboxning och stil- resp matchmärken?

Hans föreslår att åteupprätta stil- och matchmärken för ungdomar upp till 15 år. Detta bör göras från riksnivå. SGBF som distrikt bör alltså lägga en motion till SBFs årsmöte.

Styrelsen beslutar att motion ska skrivas för detta inrättande innan motionstiden löpt ut. Framtida beslut tas huruvida denna motion skickas in eller ej.

§12. Stadslag – elitsamlingar

Joel pratar om att göra en kraftsamling så att alla elitsatsande boxare kan träna och utvecklas tillsammans. Tanken är att till hösten spika datum för dessa ”elitsamlingar”.
Invändningar höjs om att antalet boxare är för få.

Förslag läggs fram om att anordna ett sommarläger kombinerat med sommarskola.

Styrelsen beslutar att utforska denna möjlighet med Joel ansvarig.

§13. Marknadsföring

Styrelsen beslutar att utskick till samtliga klubbar görs om att skicka in uppdaterade kontaktuppgifter. Hans tar på sig att göra detta.

Styrelsen beslutar att Teimor och Joel utarbetar en strategi för utställningar som är tänkta att intressera ungdomar för boxning.

§14. Örnen – Lucy

Enligt SBF har SGBF ansvar att reda ut frågan. Som SGBF ser på saken bör detta behandlas av SBF främst på grund av bristande juridisk kompetens samt tolkning av RFs stadgar och ärendet är extra känsligt då polisanmälan upprättats.

Styrelsen beslutar att meddela Lucy om läget; att SGBF behandlat frågan och att Lucy bör kontakta SBF igen.

§15. Reseersättning domare

Generalsekreteraren Pehr Grånefors har mailat Hans om att traktamenten för domarna under nybörjarmästerskapen.

Styrelsen beslutar att Hans mailar och frågar Pehr om detta verkligen är i sin ordning, då detta är främmande för ledamöterna i SGBF.

§16. Ringen – tillgångar

SGBFs ring står för närvarande i DIFs lokaler. SGBF vill säkra denna egendom i händelse av

ekonomiska olägenheter, därför bör ett hyresavtal upprättas.

Styrelsen beslutar att Thomas kontaktar företrädare för DIF för vidare diskussioner.

§17 Nästa möte

Styrelsen beslutar att preliminärt hålla nästa möte 19 maj.

§18 Mötet avslutas

Justeras

Hans Lindahl

Joel Grandell